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Protokół Nr XXXVIII/2022 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej 

w dniu 19 grudnia 2022 roku 

 

 

1.   OTWARCIE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady XXXVIII 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych oraz Panią Starostę 

wraz z Członkami Zarządu Powiatu i Pracownikami Starostwa. Powitał Kierowników 

Powiatowych Służb, Inspekcji i Straży oraz Jednostek Organizacyjnych. Przewodniczący 

powitał również Gości, którzy otrzymają nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej oraz upowszechniania i ochrony kultury. Poinformował, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest transmitowana a jej nagranie, po zakończeniu sesji 

zostanie umieszczone na stronie internetowej Starostwa Powiatowego oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

Przewodniczący rozpoczął obrady XXXVIII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego o godzinie 

1430.  

 

 

2.    STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 2 –  stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu 

wynosi 17 radnych. Według listy obecności radnych, na moment otwarcia sesji uczestniczy  

w niej 16 radnych. Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum, 

co oznacza, że Rada Powiatu może obradować i podejmować uchwały, ponieważ jej obrady są 

prawomocne. W obradach nie uczestniczył Radny Pan Dariusz Wochna.  

 

 

3.    PORZĄDEK OBRAD SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania  

punktu 3 – porządek obrad sesji. Poinformował, że Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego, 

pismem z dnia 15 grudnia br. zwrócił się o rozszerzenie porządku obrad sesji o dwa projekty 

uchwał – projekt uchwały zmieniającej budżet Powiatu na rok 2022 oraz projekt uchwały 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu. Dodał, że projekty zostały Wysokiej 

Radzie przekazane w dniu 16 grudnia celem zapoznania się z ich treścią. W związku  

z powyższym, Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Zarządu Powiatu  

o rozszerzenie porządku obrad sesji o punkt w brzmieniu „Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022”. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 
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PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przychyliła się do wniosku Zarządu Powiatu i zdecydowała o rozszerzeniu porządku obrad  

o przedmiotowy projekt uchwały. Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Zarządu 

Powiatu o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej sesji o punkt w brzmieniu „Podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2030”. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przychyliła się do wniosku Zarządu Powiatu i zdecydowała o rozszerzeniu porządku obrad  

o przedmiotowy projekt uchwały. Przewodniczący wniósł o rozszerzenie porządku obrad  

o punkt w brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego”. Dodał, że przedmiotowy projekt uchwały Wysoka Rada również 

otrzymała celem zapoznania się z jego treścią.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

rozszerzyła porządek obrad o przedmiotowy punkt. Przewodniczący poinformował, że w dniu 

dzisiejszym wpłynęła rezygnacja Pana Adama Potaczka z funkcji Wicestarosty 

Aleksandrowskiego.  W związku z powyższym wniósł o rozszerzenie porządku obrad 

dzisiejszej sesji o punkt w brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji 

Wicestarosty Aleksandrowskiego”. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: Konstanty Grzegórski. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Mariola Banaszkiewicz, Jerzy Draheim, Renata Golec, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Joanna Moneta. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 10 głosach 
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ZA, 1 głosie PRZECIW i 5 głosach WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ Rada rozszerzyła porządek 

obrad o projekt przedmiotowej uchwały. Przewodniczący spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

złożyć wniosek o zmianę porządku obrad. Nikt więcej nie wniósł o zmianę porządku obrad.  

W związku z powyższym Przewodniczący zaproponował umieszczenie, przegłosowanych 

punktów po punkcie 14, w kolejności takiej w jakiej odbyły się głosowania.  

Poddał poddał pod głosowanie cały porządek obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła porządek obrad jednogłośnie.  

 

 

4.  WRĘCZENIE NAGRÓD ZA OSIĄGNIĘCIA W DZIEDZINIE TWÓRCZOŚCI  

ARTYSTYCZNEJ, UPOWSZECHNIANIA I OCHRONY KULTURY. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 4 – wręczenie nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury i oddał głos Pani Staroście. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z uchwałą Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 3 października 2012 roku, Zarząd Powiatu przyznaje 

doroczne nagrody za osiągniecia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania  

i ochrony kultury. Przyznawanie nagród ma na celu wyróżnienie i uhonorowanie artystów  

i działaczy kultury, których działalność istotnie wpłynęła na rozwój twórczości artystycznej lub 

upowszechniania i ochrony kultury na terenie Powiatu Aleksandrowskiego. Nagrody przyznaje 

Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego na wniosek Kapituły, powołanej w celu wytypowania 

kandydatów do nagród. Do tegorocznej nagrody Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego, 

zgłoszeni zostali: Pan Zbigniew Sołtysiński, Pan Józef Nowakowski, Pan Ryszard 

Lewandowski oraz Stowarzyszenie Przyjaciół Łazieńca „Cudne Manowce”. Pan Starosta 

omówiła osiągniecia kandydatów w przedmiotowym zakresie. Powiedziała, że Pan Zbigniew 

Sołtysiński to to badacz przeszłości lokalnej Aleksandrowa Kujawskiego i Powiatu 

Aleksandrowskiego. Dodała, że od wielu lat realizuje wiele działań w dziedzinie 

upowszechniania i ochrony kultury, które ułatwiają poznanie dziejów naszej „Małej Ojczyzny” 

i jej mieszkańców. Pan Sołtysiński przede wszystkim zaangażowany jest w ratowanie 

dziedzictwa żydowskiego w Polsce, za co przyznano mu m.in. honorowy dyplom Ambasady 

Izraela i Żydowskiego Instytutu Historycznego oraz Medal Powstania w Getcie Warszawskim. 

Jednym z takich działań upamiętniających społeczność żydowską jest udział (w tym roku) Pana 

Zbigniewa Sołtysińskiego w filmie pt. „Historia Daniela z Aleksandrowa”, w którym opowiada 

on historię mieszkańców naszego miasta. Dodała, że Pan Sołtysiński jest autorem wielu 

artykułów dotyczących historii regionu, zabytków, lokalnych bohaterów, społeczności 

żydowskiej oraz m.in. dwóch opowiadań i jednej krótkiej powieści: opowiadanie 
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„Przebudzenie” — 2019 r,; opowiadanie „Wśród nocnej ciszy” – 2020 r. oraz powieść „Torba 

szczęścia Księga Azazela” – 2021. Starosta powiedziała, że Pan Józef Nowakowski  

w bądkowskiej gminie jako nauczyciel historii i wiedzy o społeczeństwie przepracował 38 lat.  

W tym czasie pełnił też inne funkcje w gminnej oświacie, ale przede wszystkim spełniał się 

jako nauczyciel i wychowawca, potrafiąc do swych regionalistycznych pasji zachęcić liczne 

grono uczniów, rodziców, lokalną społeczność i gminne organizacje społeczne. Jako historyk 

regionalista odkrył i opisał w kilkudziesięciu artykułach (także na łamach Gazety 

Aleksandrowskiej) i w 12 książkach dzieje gminnych miejscowości i osiągnięcia ich 

mieszkańców. To jemu — jako historykowi regionaliście — bądkowska gmina zawdzięcza 

gminne symbole heraldyczne, nad którymi nieodpłatnie pracował ponad 8 lat przygotowując 

historyczne i heraldyczne opracowania dla 3 koncepcji rozwiązań heraldycznych - herb, flagę 

i pieczęcie. Pani Starosta powiedział, że  Pan Ryszard Lewandowski z wykształcenia jest 

pedagogiem. Pracował m.in. jako instruktor w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury  

w Nieszawie, pełnił funkcje Kierownika Wiejskiego Domu Kultury w Raciążku, a także był 

nauczycielem plastyki w Szkole Podstawowej w Nieszawie. Od 1990 r. jest zatrudniony na 

stanowisku kierownika Muzeum Stanisława Noakowskiego w Nieszawie, Oddziale Muzeum 

Ziemi Kujawskiej i Dobrzyńskiej we Włocławku. W tym czasie zrealizował ponad 100 wystaw 

czasowych i kilkadziesiąt imprez kulturalnych. Do oferty tego Muzeum wprowadził program 

zajęć edukacyjnych dla dzieci i młodzieży z zakresu malarstwa, rysunku i grafiki. Jest jednym 

z głównych kreatorów życia kulturalnego miasta Nieszawy. Był także współorganizatorem 

Ogólnopolskich Spotkań Poetów „Biała Lokomotywa” i corocznych nieszawskich plenerów 

malarskich. Starosta powiedziała, że Stowarzyszenie Przyjaciół Łazieńca „Cudne Manowce” 

działa od 2012 roku i realizuje się poprzez promowanie kultury ludowej na terenie gminy, 

powiatu oraz województwa, tradycji i zwyczajów, organizowania otwartych imprez 

kulturalnych, aktywnego wypoczynku w formach atrakcyjnych, rozwijających talent  

i zainteresowania uczestników. Stowarzyszenie Przyjaciół Łazieńca „Cudne Manowce” oprócz 

przebogatej działalności społecznej, ma równie bogatą działalność krzewienia kujawskiej 

kultury zarówno na poziomie lokalnym, powiatowym, wojewódzkim oraz ogólnopolskim. 

Przeprowadzili dziesiątki plenerów malarskich, rzeźbiarskich, warsztatów, prelekcji, wystaw  

i wernisaży, ukazujących piękno Łazieńca, Powiatu Aleksandrowskiego. Stowarzyszenie 

współorganizowało Ogólnopolskie Spotkania Poetów „Biała Lokomotywa”, które przyciągają 

do dziś miłośników dobrej literatury, kultury oraz poezji Edwarda Stachury. Wydarzenie zostało 

nazwane produktem markowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Członkowie 

stowarzyszenia wraz z Gminą Aleksandrów Kujawski oraz miłośnikami kolei z Torunia 

odnowili parowóz, będący ekspozycją na stworzonej dla Steda stacji „Zagubin” w Łazieńcu. 

Stacja przyciąga co roku wielu turystów, będąc ikoną Powiatu Aleksandrowskiego, podobnie 

jak Dom Edwarda Stachury.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska ora Przewodniczący Rady Powiatu Pan 

Arkadiusz Światkowski wręczyli laureatom bukiety kwiatów oraz nagrody pieniężne  

w wysokości 1.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę. 

 

Przerwa od godziny 1450 do godziny 1525.  
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Radny Pan Adam Potaczek opuścił obrady sesji. 

 

 

5.   WNIOSEK O ROZSZERZENIE PORZĄDKU OBRAD POPRZEZ DODANIE 

PUNKTU W BRZMIENIU „PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYBORU 

WICESTAROSTY ALEKSANDROWSKIEGO”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady  

i rozpoczął procedowanie punktu 5 - wniosek o rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie 

punktu w brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego”. 

Przewodniczący poinformował, że w przerwie obrad sesji wpłynął wniosek Starosty 

Aleksandrowskiego o wybór Wicestarosty Aleksandrowskiego. W związku z powyższym, 

Przewodniczący wniósł o rozszerzenie porządku obrad o punkt w brzmieniu „Podjęcie uchwały 

w sprawie wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego”.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Mariola Banaszkiewicz, Jerzy Draheim, Renata Golec, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Joanna Moneta. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 10 głosach 

ZA i 5 głosach WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ Rada Powiatu zdecydowała o rozszerzeniu 

porządku obrad sesji o przedmiotowy projekt uchwały. Przewodniczący zaproponował 

umieszczenie przegłosowanego punktu po punkcie 18 i poddał pod głosowanie porządek obrad 

po zmianach wprowadzonych wcześniejszym głosowaniem.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-

Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, 

Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, 

Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Jerzy Draheim, Renata Golec. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 13 głosach 

ZA i 2 głosach WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ Rada Powiatu przyjęła porządek obrad. 

 

 

6.  PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXXVII SESJI RADY POWIATU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 6 – przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Powiatu i powiedział, że  

§ 25 ust. 1 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa 

dni przed terminem następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do 

protokołu. Poinformował, że protokół z XXXVII sesji był dostępny w Biurze Rady Powiatu  

a także w systemie POSIEDZENIA.PL. Dodał, że nie wpłynęły żadne poprawki ani 

uzupełnienia do protokołu z XXXVII sesji. Przewodniczący postawił wniosek o przyjęcie 
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protokołu z XXXVII sesji oraz o jego przyjęcie bez czytania. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła protokół z XXXVII sesji jednogłośnie.  

 

 

7.    SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY XXXVI A XXXVIII SESJĄ. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 7 – sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XXXVI  

a XXXVIII sesją i poprosił Panią Starostę o omówienie sprawozdania. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 12 pkt 4 Ustawy 

o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości rady powiatu należy rozpatrywanie  

sprawozdań z działalności zarządu powiatu. Na podstawie § 17 pkt 3 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego, porządek obrad sesji Rady Powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym, Starosta przedłożyła Radzie sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za 

okres między XXXVI a XXXVIII sesją wraz z uzupełnieniami z dnia 12 i 15 grudnia br. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

i poprosił o przedstawienie wyników kontroli Komisji Rewizyjnej Przewodniczącego Komisji 

Pana Andrzeja Łozickiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki powiedział, że Komisja dokonała 

kontroli działalności Zarządu Powiatu z okres miedzy XXXVI a XXXVIII sesją Rady Powiatu  

i nie wnosi uwag. Kontroli dokonano na postawie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu 

oraz wyjaśnień Starosty Aleksandrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec  braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję.  

Stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez Starostę sprawozdaniem  

z prac Zarządu Powiatu za okres między XXXVI a XXXVIII sesją Rady Powiatu wraz  

z uzupełnieniem z dnia 12 i 15 grudnia 2022 roku.  

 

 

8.   PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA PLANU PRACY RADY           

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA 2023 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie punku 

8 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

2022 rok i dodał, że zgodnie z § 12 ust. 1 pkt 2 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego Rada działa 
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zgodnie z uchwalonym planem pracy. W związku z powyższym, przedłożył plan pracy Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok i wniósł o jego przyjęcie. Przewodniczący zarządził 

dyskusję i spytał kto chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia planu pracy 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XXXVIII351/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 roku 

w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok. 

 

 

9.      PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PLANÓW PRACY KOMISJI 

RADY POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA 2023 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2023 rok i dodał, że zgodnie z art. 17 ust. 2 Ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 roku o samorządzie powiatowym oraz § 48 ust. 2 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego, 

Komisje podlegają Radzie Powiatu w całym zakresie swojej działalności, przedkładają jej 

swoje plany pracy i działają zgodnie z przyjętym przez Radę planem. Dodał, że Komisje 

opracowały plany pracy na 2023 rok, które Radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Przewodniczący poprosił o wystąpienie i przedstawienie planu pracy Komisji Polityki 

Społecznej Przewodniczącą Komisji Panią Agatę Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że Komisja 

na swoim posiedzeniu w dniu 28 listopada br. opracowała plan pracy Komisji na 2023 rok  

i wniosła do Wysokiej Rady o jego przyjęcie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił  

o wystąpienie i przedstawienie planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Przewodniczącego 

Komisji Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że Komisja 

na swoim posiedzeniu w dniu 29 listopada br. opracowała plan pracy Komisji na 2023 rok  

i wniósł do Wysokiej Rady o jego przyjęcie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił  

o wystąpienie i przedstawienie planu pracy Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Przewodniczącego Komisji Pana Sławomira Michalaka.  
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Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 25 listopada br. opracowała 

plan pracy Komisji na 2023 rok i wniósł do Wysokiej Rady o jego przyjęcie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił  

o wystąpienie i przedstawienie planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Przewodniczącego Komisji Pana Konstantego Grzegórskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

powiedział, że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 24 listopada br. opracowała plan pracy 

Komisji na 2023 rok i wniósł do Wysokiej Rady o jego przyjęcie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XXXVIII/352/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 roku 

w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok. 

 

 

10.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA ROCZNEGO PLANU 

KONTROLI KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO NA 2023 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2022 rok i dodał, że zgodnie art. 16 ust. 4 

Ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym oraz § 40 ust. 3 i ust. 5 pkt 2 

Statutu Powiatu Aleksandrowskiego,  Komisja Rewizyjna działa na podstawie rocznego planu 

kontroli zatwierdzonego przez Radę Powiatu. Przewodniczący poprosił o wystąpienie  

i przedstawienie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Przewodniczącego Komisji Pana Andrzeja 

Łozickiego.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki powiedział, że Komisja na swoim 

posiedzeniu w dniu 24 listopada br. opracowała plan kontroli Komisji na 2023 rok i wniósł do 

Wysokiej Rady o jego przyjęcie w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  
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w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2023 rok. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XXXVIII/353/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 roku 

w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2023 rok. 

 

 

11.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA OPŁAT I KOSZTÓW 

ZWIĄZANYCH Z USUNIĘCIEM I PRZECHOWYWANIEM POJAZDÓW.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat i kosztów związanych  

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów i poprosił Panią Starostę o wystąpienie  

i przedstawienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że na podstawie art 130a ust. 5f 

Ustawy prawo o ruchu drogowym, usuwanie pojazdów oraz prowadzenie parkingu strzeżonego 

dla pojazdów usuniętych w przypadkach, o których mowa w ust. 1 - 2, należy do zadań 

własnych powiatu. Starosta realizuje te zadania przy pomocy powiatowych jednostek 

organizacyjnych lub powierza ich wykonanie zgodnie z przepisami o zamówieniach 

publicznych. Przy ustalaniu wysokości opłat, organ uprawniony jest do wzięcia pod uwagę 

rzeczywistych kosztów usunięcia i przechowywania pojazdów ponoszonych przez powiat. 

Starosta dodała, że w dniu 25 listopada 2022 r. w formie zapytania ofertowego wyłoniono 

podmiot, który świadczyć będzie usługi usuwania i przechowywania pojazdów z terenu 

Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2023. Dodała, że wysokość ustalonych z wykonawcą 

stawek znalazła odzwierciedlenie w niniejszej uchwale. W przypadku usuwania pojazdów 

przewożących materiały niebezpieczne należy zaznaczyć, iż wobec braku wykonawców 

oferujących takie usługi, przyjęto maksymalną stawkę wynikającą z obwieszczenia Ministra 

Finansów.  

W związku z powyższym, Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił  

o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej Przewodniczącego 

Komisji Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że Komisja 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie ustalenia opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XXVIII/354/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 roku  

w sprawie ustalenia opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów.  

 

 

12.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA ROZKŁADU GODZIN   

PRACY APTEK OGÓLNODOSTĘPNYCH DZIAŁAJĄCYCH NA TERENIE 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO W ROKU 2023 W TYM DYŻURÓW  

W PORZE NOCNEJ, W NIEDZIELĘ, ŚWIĘTA I INNE DNI WOLNE OD PRACY. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2023 w tym 

dyżurów w porze nocnej, w niedziele, święta i inne dni wolne od pracy i poprosił Panią Starostę 

o wystąpienie i przedstawienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w myśl art. 94 ust 1 i 2 

Ustawy z dnia 6 września 2021 Prawo Farmaceutyczne, rozkład godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych, powinien być dostosowany do potrzeb ludności i zapewnić dostępność 

świadczeń również w porze nocnej, niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. Rozkład pracy 

aptek na danym terenie, określa w drodze uchwały rada powiatu po zasięgnięciu opinii wójtów, 

burmistrzów i prezydentów gmin z terenu powiatu i samorządu zawodu farmaceuty. Mając na 

uwadze problemy z pełnieniem dyżurów przez apteki ogólnodostępne działające w Powiecie 

Aleksandrowskim w latach poprzednich, w roku bieżącym przygotowano rozkład godzin pracy 

aptek na rok 2023 w formule przyjętej na rok 2022. Pozytywną opinie wydał Wójt Gminy 

Aleksandrów Kujawski, Wójt Gminy Bądkowo, Wójt Gminy Raciążek, Wójt Gminy Koneck, 

Burmistrz Miasta Aleksandrowa Kujawskiego, Burmistrz Miasta Nieszawy, Burmistrz Miasta 

Ciechocinek, Wójt Gminy Waganiec oraz Wójt Gminy Zakrzewo. Dodała, że Kujawsko-

Pomorska Okręgowa Izba Aptekarska w Bydgoszczy uchwałą Nr 257/8/11/2022 z dnia 17 

listopada 2022 roku przesłany projekt zaopiniowała negatywnie. Okręgowa Izba Aptekarska  

w Bydgoszczy przesłany projekt zaopiniowała negatywnie w zakresie harmonogramu dyżurów 

aptek w porze nocnej, niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Mając na uwadze obecnie obowiązujący stan prawny, nie jest możliwe 

określenie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych z pominięciem pracy w godzinach 

nocnych. Mając na uwadze liczbę aptek na terenie Powiatu Aleksandrowskiego (5 aptek na 
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terenie Miasta Aleksandrów  Kujawski, 8 aptek na terenie Miasta Ciechocinek oraz 4 apteki na 

terenie Gmin Powiatu) zasadnym jest pozostawienie pełnienia dyżurów przez apteki 

zlokalizowane w dwóch największych miastach Powiatu – w Aleksandrowie Kujawskim oraz  

w Ciechocinku. Dodała, że miasta te stanowią największe skupiska ludności, w których 

zlokalizowane są placówki ochrony zdrowia i które cechuje największa dostępność ze względu 

na istniejącą sieć komunikacyjną. Biorąc powyższe pod uwagę, Pani Starosta wniosła do 

Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił  

o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej Przewodniczącą Komisji 

Panią Agatę Ceglewską. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

 

Radna Pani Magdalena Kiciak-Kucharska powiedziała, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej długo dyskutowano na temat dyżurów pracy aptek na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Dodała, że od dłuższego czasu żadna z aptek nie pełni dyżurów w porze 

nocnej. Powiedziała, że Pani Starosta czytając uzasadnienie do projektu uchwały pominęła 

kilka ważnych akapitów. Pani Radna przytoczyła opinię Okręgowej Izby Aptekarskiej 

dotyczącą przedmiotowego projektu uchwały, według której apteki nie są w stanie pracować  

w godzinach nocnych zgodnie z całodobowych harmonogramów pracy z uwagi na problemy 

kadrowe zwiane z ograniczoną liczbą farmaceutów. Zdaniem Izby, całodobowy system pracy 

wymusza konieczność zatrudnienia dodatkowych farmaceutów, co wpływa na koszty 

utrzymania aptek. Z ustaleń Samorządu Aptekarskiego wynika, że średni obrót aptek w trakcie 

pełnienia dyżuru nocnego to kwota w przybliżeniu 50 zł. Pani Radna powiedziała, że pozwoliła 

sobie na przytoczenie w/w opinii ze względu na to, iż obowiązkiem Rady Powiatu jest 

uchwalenie harmonogramu pracy aptek w porze nocnej, niedzielę i święta, w czasie kiedy 

szczególnie dzieci oraz starsi mieszkańcy nie mają bezpośredniego dostępu do opieki 

lekarskiej. Okazuje się, że utarg nocny apteki, która raz na jakiś czas pełni dyżur w określonej 

porze wynosi 50 zł. Ze względu na sporadyczne niskie przychody aptek w w/w porach zarówno 

apteki jak i Izba Aptekarska natywnie opiniują projekt przedmiotowej uchwały. Zdaniem Pani 

Radnej jest to haniebne. Rada Powiatu ustala prawo miejscowe, dlatego też uchwały Rady są 

tak samo ważne jak każdy inny akt prawa w Polsce. Pani Radna spytała co zrobił Powiat  

w zakresie niestosowania się aptek do harmonogramu ustalonego przez Radę Powiatu.  

 

Starosta Pani Lidia Tokarska powiedziała, że za każdym razem, gdy zostaje podjęta przez 

Radę Powiatu stosowana uchwała, przekazywana jest ona aptekom do wiadomości wraz  

z upomnieniem o konieczności przestrzegania prawa lokalnego. Dodała, że wszyscy świadomi 

są braku wypełniania zapisów uchwały przez apteki oraz, że apteki opracowały alternatywny 

system dyżurowania. Pani Starosta powiedziała, że o braku respektowania zapisów uchwały 

Rady Powiatu zawiadamiany jest Wojewódzki Inspektor Farmaceutyczny, któremu 

przekazywane są wszystkie skargi na pracę aptek w Powiecie Aleksandrowskim. 

Poinformowała, że współpraca z Wojewódzkim Inspektorem Farmaceutycznym w poprzednich 

latach nie układała się pomyślenie dla Powiatu, niemniej w ostatnich miesiącach uległa ona 

poprawie. Dodała, że Wojewódzki Inspektor Farmaceutyczny, w odpowiedzi na dwa pisma 

upomniał apteki o konieczności dyżurowania zgodnie z uchwałą Rady Powiatu.  
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Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że na temat wypełniania harmonogramu przez apteki 

Rada Powiatu dyskutowała również w latach poprzednich. W opinii Pana Radnego 

podejmowanie niniejszej uchwały jest fikcją, ponieważ apteki nie przestrzegają 

harmonogramu. Pan Radny nawiązał do dyskusji sprzed kilku lat, dotyczącej ustalenia 

harmonogramu pracy aptek, podczas której przedstawiona została propozycja, by w Powiecie 

dyżurowała tylko jedna apteka. Dodał, że nie zagłosuje ZA podjęciem uchwały, ponieważ  

w opinii Pana Radnego jej podjęcie nie ma żadnego znaczenia.   

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że z szacunku Radny Pan Jerzy Draheim nie powinien 

wskazywać ręką Jego osoby. Dodał, że problem z pełnieniem dyżurów pojawił się w momencie, 

w którym na terenie Powiatu powstała sieć aptek. W opinii Pana Radnego zarówno mieszkańcy 

Powiatu jak i Rada Powiatu uważają, za konieczne, by apteki były dostępne w porze nocnej 

oraz w święta. Powiedział, że obowiązkiem Rady Powiatu jest przygotowanie grafiku pracy 

aptek, niemniej póki nie zostanie to sprecyzowane przez ustawę nie ma żadnych narzędzi, które 

wymusiłyby na aptekach przestrzegania przedmiotowej uchwały.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim przeprosił Radnego Pana Lotfiego Mansoura za gestykulację  

w stronę stołu prezydialnego i powiedział, że nie miał złych intencji oraz, że nie chciał urazić 

Pana Radnego. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że nie po raz pierwszy Rada podejmuję 

przedmiotową uchwałę, niemniej w opinii Pana Radnego jest ona słaba, ponieważ nie można 

je wyegzekwować. Dodał, że należy tworzyć uchwały, które mają moc i znaczenie, by Rada nie 

wystawia się na pośmiewisko. Powiedział, że Apteka „Aspirynka” wodziła Radę za nos  

i bojkotowała pozostałych. Dodał, że jest to zwarta grupa ludzi uprzywilejowanych, którzy 

zapomnieli o misji swojego powołania oraz o przysiędze Hipokratesa. Ad vocem wypowiedzi 

Pani Starosty powiedział, że wie iż wiara i religia  mają duże znaczenie, jednak w tym 

przypadku mogą okazać się niewystarczające.  

 

Radny Pan Sławomir Michalak zwrócił się do Radnej Pani Edyty Stefaniak-Mansour i spytał 

jak wielu pacjentów korzysta z weekendowej opieki lekarskiej. 

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że w minioną sobotę obsłużono 140 

pacjentów, w tym 20 pacjentów w godzinach nocnych, natomiast w niedzielę z opieki 

skorzystało około 100 pacjentów. Dodała, że w okresach niższej zachorowalności z nocnej  

i świątecznej opieki zdrowotnej korzysta od 50 do 70 pacjentów.  

 

Radny Pan Sławomir Michalak powiedział, że nie jest w stanie zrozumieć jak to możliwe, by 

apteki osiągały tak niskie obroty. Dodał, że w porze nocnej oraz w święta do najbliższej apteki 

należy udać się do Torunia, ponieważ również w Powiecie Włocławskim apteki nie 

przestrzegają uchwały Rady Powiatu. Powiedział, że spośród 17 aptek dostępnych na terenie 

Powiatu ani jedna nie pełni dyżurów.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że brak przestrzegania harmonogramu 

ustalonego przez Rade jest czynem karygodnym. Osoby starsze często nie posiadają żadnego 

środka transportu, a więc nie są wstanie dotrzeć do Torunia. Dodała, że Radni powinni poprzeć 

niniejszą uchwałę, ponieważ w przeciwnym razie Apteki mogą uznać to za zgodę na ich 

warunki oraz za zgodę na łamanie prawa miejscowego. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski zaproponował, by któraś z przychodni podjęła się 
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prowadzenia apteki, skoro takie odnoszą sukcesy i hymny a podstawowe bezpieczeństwo 

pozostaje pod znakiem zapytania.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że domyśla się, iż Pan Radny miał na 

myśli przychodnie będące własnością Pani Radnej i Jej Męża. Dodała, że Pan Radny powinien 

powziąć wiedzę jakie wymogi należy spełnić, by otworzyć punkt apteczny a dopiero potem 

wyrażać swoje zdanie. 

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz powiedziała, że dyskusja jest bardzo ważna, niemniej  

w tym przypadku to ustawa wymusza na Radzie Powiatu podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Jedyne co można uczynić w tym momencie, to zobowiązać Panią Starostę, by podjęła czynności 

zmierzające do wyegzekwowania od aptek przestrzegania harmonogramu pracy.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski ad vocem wypowiedzi Radnej Pani Edyty Stefaniak-

Mansour powiedział, że nie miał na myśli konkretnych przychodni. Dodał, że Radni 

reprezentują różne zawody oraz środowiska i jak sama nazwa wskazuje radzą. Wcześniejsza 

wypowiedź Pana Radnego była jedynie hasłem, a Pani Starosta, Radca Prawny oraz pracownicy 

są od tego, by je doszlifować i spełnić oczekiwania Radnych. Dodał, że Rada nie może stanowić 

grupy nieudolnych, bezsilnych i niezaradnych ludzi, a jeśli tak jest to winna podać się do 

dymisji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w dyskusji. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję i poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2023 w tym 

dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Konstanty Grzegórski, 

Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, 

Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Jerzy Draheim. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 14 glosach 

ZA i 1 głosie WSTRZYMUJĄCYM SIĘ Rada Powiatu podjęła uchwałę. 

 

Uchwała Nr XXVII/355/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 roku  

w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2023 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta 

i inne dni wolne od pracy. 

 

 

13.    PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXXI/297/2022 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 31 MARCA 2022  R. W SPRAWIE 

OKREŚLENIA ZADAŃ Z ZAKRESU REHABILITACJI ZAWODOWEJ  

I SPOŁECZNEJ OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH, NA REALIZACJĘ 

KTÓRYCH PRZEZNACZA SIĘ ŚRODKI PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU 

REHABILITACJI OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2022 ROKU. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 13 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2022  r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku i poprosił Panią 

Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

  

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w celu pełnego 

wykorzystania środków PEFRON wskazane jest zwiększenie limitu środków o kwotę 2 786,76 

zł w zadaniu „Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny oraz podmioty 

ortopedyczne i  środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie 

odrębnych przepisów”, co zapewni pozytywne rozpatrzenie części wniosków w tym zadaniu. 

Wobec powyższego, Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie przedmiotowej uchwały 

w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej Przewodniczącą Komisji Panią Agatę 

Ceglewską. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej Przewodniczącego Komisji Pana 

Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że Komisja 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2022  r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXVIII/356/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 roku  

zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2022  r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 



15 

 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę w obradach.  

 

Przerwa od godziny 1605 do godziny 1620. 

 

 

14.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU   

ALEKSANDROWSKIEGO NA ROK 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i rozpoczął 

procedowanie punktu 14 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i przedstawienie 

projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że projekt wydatków  

i dochodów budżetowych na rok 2023 opracowany został w pełnej szczegółowości zgodnie  

z Ustawą o finansach publicznych i przedstawia się w następujący sposób: dochody budżetu  

w wysokości 78.010.898,67 zł. Wydatki budżetu w wysokości 78.970.898,67 zł. Starosta 

poinformowała, że deficyt budżetu wyniesie kwotę 960.000,00 zł i zostanie pokryty 

przychodami pochodzącymi z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych. Pani Starosta powiedziała, 

że do projektu budżetu Powiatu wprowadzono takie zadania inwestycyjne jak przebudowa 

drogi powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin na odcinku 2,880 km za kwotę 5.263.158,00 zł, 

budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim za 

kwotę 894.321.00, zł,  montaż instalacji fotowoltaicznych w jednostkach organizacyjnych 

Powiatu Aleksandrowskiego za kwotę 1.800.000 zł. Poza wymienionymi inwestycjami 

planowane jest także wykonanie prac remontowo – konserwatorskich związanych z usunięciem 

zawilgocenia piwnicy i elewacji oraz odrestaurowaniem zewnętrznym zabytkowego budynku 

Pałacu Trojanowskich. Na realizację powyższego zadania na chwilę obecną, zabezpieczono 

kwotę 50.000,00 zł. Ponadto, planuje się wykonanie dokumentacji zadania polegającego  na 

montażu instalacji fotowoltaicznej. Koszt tego zadania opiewa na kwotę  50.000, zł. Kolejne 

zdanie to modernizacja sali konferencyjnej nr 121 w budynku przy ul. Słowackiego 8 we 

współpracy z Urzędem Miasta. Na ten cel Powiat przeznacza środki finansowe w kwocie 

80.000,00 zł. Planowana jest także poprawa jakości Szkoły Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku polegająca na remoncie w kwocie 50.000,00 zł. Starosta poinformowała, że  

w budżecie na rok 2023 zabezpieczono środki na dokształcanie nauczycieli w kwocie 

110.000,00 zł, dotacje dla publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych w łącznej 

kwocie 5.405.000,00 zł, dotacje dla innych podmiotów w wysokości 2.969.840,00 zł. Na 

wydatki oświatowe, których na etapie planowania budżetu nie można dokładnie oszacować, 

utworzono rezerwę oświatową w wysokości 300.000,00 zł. Zabezpieczono również środki na 

rezerwę ogólną w kwocie 300.000,00 zł. Decyzja o podziale środków zostanie podjęta po 

otrzymaniu ostatecznych wielkości subwencji i uwzględnieniu możliwości budżetu. 

Zabezpiecza się również rezerwę na zadania z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości 

120.000,00 zł. Ujęto również środki na obsługę długu Powiatu – spłatę odsetek od 

zaciągniętych kredytów w wysokości 400.000,00 zł. Kwota odsetek w porównaniu z projektem 

na 2022 wzrosła o około 320.000,00 zł. W 2023 r. spłata rat kredytowych wyniesie kwotę 

870.000,00 zł. Ostateczny termin spłaty rat nastąpi w roku 2029. W roku 2023 wzrost 

wydatków bieżących w porównaniu z rokiem 2022 to kwota 1.000.000 zł (w tym materiały 

460.000 zł, energia 150.000 zł, usługi 250.000 zł, różne opłaty 110.000 zł). Nie można w tym 
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momencie porównywać projektu budżetu na 2022 i 2023 ponieważ w ciągu 2022 roku nastąpił 

szereg zmian w wydatkach i dochodach Powiatu. Powiat otrzymywał różnego rodzaju 

zwiększenia środków min. dodatek dla jednostek energetycznych w 2022 to kwota ok. 

500.000,00 zł, którego już w roku 2023 nie otrzyma. Dodała, że chętnie odpowie na wszelkie 

pytania i oddała głos Skarbikowi Powiatu Panu Mariuszowi Możdżeniowi, który wyjaśni 

kwestię autopoprawek.   

 

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Możdżeń powiedział, że Radni otrzymali wraz z materiałami 

dwie autopoprawki do projektu budżetu na rok kolejny. Poinformował, że zgodnie  

z zalecaniami Regionalnej Izby Obrachunkowej pierwsza autopoprawka obejmuje  

w załącznikach nr 1 i 5, w dziale 75212 – pozostałe wydatki obronne, paragraf 2120 zastąpiony 

został paragrafem 2010. Dodał, że zmiana ta wynika z omyłki pisarskiej. W załączniku nr 7 

należy przyporządkować plan w rozdziale 75020, paragraf 2900 do dotacji celowych z dotacji 

podmiotowych. W załącznik nr 3 zadanie pod nazwą „Poprawa jakości Szkoły Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku polegająca na remoncie” otrzymuje brzmienie 

„Rewitalizacji budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku”. Pan Skarbnik 

powiedział, że druga autopoprawka dotyczy zmian w załączniku numer 2 i 7, które dokonują 

zmniejszenia planowanej do udzielnie dotacji w roku kolejnym z przeznaczeniem na 

dofinansowanie bieżącej działalności Liceum Ogólnokształcącego dla dorosłych „Prestiż”  

o kwotę 5.000,00 zł z przeznaczeniem, na zwiększenie dotacji dla Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski. Powyższa zmiana podyktowana jest koniecznością podpisania 

porozumienia z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski, co umożliwi funkcjonowanie 

Biblioteki Powiatowej od dnia 1 stycznia 2023 roku. Dodał, że obie autopoprawki nie wpływają 

na wynik budżetu.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Radni wraz z materiałami 

sesyjnymi otrzymali uchwałę Nr II/DPR/2022 Składu Orzekającego Nr 10 w Bydgoszczy 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 25 listopada 2022 roku (Regionalna Izba 

Obrachunkowa nadała uchwale Nr II/DPR/2021 co jest z ich strony omyłką pisarską),  

w sprawie  opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego  

w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. Z w/w uchwały 

wynika, że RIO pozytywnie opiniuje możliwość sfinansowania planowanego deficytu 

przedstawionego przez Powiat Aleksandrowski w projekcie uchwały budżetowej na rok 2023. 

Biorąc powyższe pod uwagę Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały 

budżetowej na rok 2023 wraz z przedstawionymi autopoprawkami.    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście 

oraz Panu Skarbnikowi za omówienie projektu uchwały i poprosił o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej Przewodniczącego Komisji Pana 

Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że Komisja 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że przed przystąpieniem do prac na budżetem 

wszystkie Komisje składają propozycje zadań do projektu budżetu. Każdy Radny liczy, że Jego 

propozycje zostaną ujęte w projekcie. Dodała, że jest w gronie tych Radnych, którzy łudzą się, 
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iż ich propozycje zyskają przychylność Zarządu Powiatu. Pani Radna powiedziała, że cieszy Ją 

fakt ujęcia niektórych zadań o które to wnioskowała. Dodała, że liczy na to, iż Pani  Starosta 

oraz Pan Skarbnik będą pilnować płac pracowników wszystkich jednostek organizacyjnych, 

tak jak to zapewniali podczas posiedzeń Komisji. Powiedziała, że nowe wytyczne Polskiego 

ustawodawstwa oraz galopująca inflacja mają duży wpływ na rzeczywistą wysokość 

wynagrodzeń. Pani Radna powiedziała również, że cieszą Ją plany remontu sali konferencyjnej 

nr 121 i liczy, iż przy uchwalaniu budżetu w nadchodzącym roku, ta sala będzie wyglądała 

inaczej. Ponadto, wyraziła zadowolenie ze wszystkich zaplanowanych inwestycji  

w jednostkach organizacyjnych oraz szkołach, które wpłyną na poprawę standardów. Niemniej, 

Panią Radną martwi stan inwestycji drogowych na terenie Miasta Aleksandrów Kujawski. 

Poinformowała, że począwszy od roku 2019, w Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski nie 

zrealizowano ani jednego zadania drogowego. Dodała, że od roku 2019 na terenie Gminy 

Wiejskiej Aleksandrów Kujawski zrealizowano inwestycje drogowe o łącznej długości 9500 

m, na terenie Gminy Waganiec o długości 7200 m, na terenie Gminy Koneck o długości 3800 

m, na terenie Gminy Raciążek o długości 1900 m, na terenie Gminy Zakrzewo o długości 2100 

m, na terenie Gminy Bądkowo o długości 3800 m. Po doliczeniu odcinak drogi Ośno-

Zazdromin, którego modernizacja planowana jest na rok 2023, łącznie na terenie Gminy 

Wiejskiej Aleksandrów Kujawski zrealizowanych zostanie niemalże 12500 metrów inwestycji 

drogowych. Pani Radna powiedziała, że zdaje sobie sprawę, iż na terenie Miasta funkcjonują 

szkoły powiatowe, w które Powiat inwestuje środki finansowe. Niemniej, należy zauważyć, że 

z przedmiotowego mienia korzystają mieszkańcy całego Powiatu, podobnie jak z dróg 

powiatowych. Powiedziała, że Aleksandrów Kujawski zaczyna borykać się z problemami 

komunikacyjnymi. Dodała, że wpływ na tę sytuacje z pewnością ma bogata baza handlowa, 

która nieustannie się rozwija. Pani Radna stwierdziła, że skrzyżowanie ulic Chopina, 

Narutowicza, Słowackiego oraz Dworcowa przysparza wiele problemów, ponieważ uczestnicy 

ruchu nie wiedzą jak się po nim poruszać, w związku z czym często nie przestrzegają zasad 

ruchu drogowego. Część kierowców czeka bardzo długo, ponieważ nie wie jak przejechać przez 

skrzyżowanie, bądź nie wie co zrobi użytkownik po drugiej stronie. Dlatego w opinii Pani 

Radnej, budowa skrzyżowania okrężnego w Aleksandrowie Kujawskim jest inwestycją 

konieczną. Powiedziała, że w roku 2020 rozpoczęły się prace nad projektem przedmiotowej 

inwestycji, które do roku 2022 nie zostały zakończone z różnych przyczyn. W roku 2021 

zapewniano, że dokumentacja zostanie wykonana do końca roku, jednak tak się nie stało.  

W roku bieżącym, inny Wykonawca zapewnił, że projekt zostanie zrealizowany do 23 grudnia 

br., natomiast w styczniu 2023 roku zapewnił, że zdobędzie pozwolenie na realizację 

omawianej inwestycji drogowej. Pani Radna powiedziała, że problem polega na tym, iż Powiat 

nie posiada na chwilę obecną środków finansowych na realizację przedmiotowego zadania, 

dlatego zachodzi konieczność pozyskania środków zewnętrznych na ten cel. Pani Radna 

stwierdziła, że Miasto Aleksandrów Kujawski ma wyjątkowego pecha w zakresie zgłaszania 

inwestycji drogowych do projektów. Ulica Graniczna, która wymaga położenia drugiej 

warstwy ścieralnej nie otrzymała dofinansowania z żadnego konkursu do którego była 

zgłoszona, podobnie ulica Wojska Polskiego. Dodała, że ma coraz większe obawy, iż obecna 

kadencja zakończy się brakiem inwestycji drogowych na terenie Miasta Aleksandrów 

Kujawski. Powiedziała, że nie wie co może być tego powodem oraz, że być może po 

zakończeniu kadencji zostanie to wyjaśnione. Niepokojące jest to, że na terenie jednej gminy 

można wyremontować tak dużo kilometrów dróg a na terenie innej ani jednego. Dodała, że 

trzeba mieć świadomym jak wiele kilometrów dróg wymaga poprawy. Poprosiła, by nie 

zapominano o jednej Gminie spośród wszystkich innych. Niemniej, jeśli w jednej Gminie 

można wyremontować drogi o długości 12,5 km, to w drugiej Gminie wypadałoby też 

wyremontować jakiś odcinek. Powiedziała, że boi się prosić Panią Starostę o składanie 

jakichkolwiek obietnic, ponieważ nie wiadomo czy i do jakiego konkursu można będzie zgłosić 
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tę inwestycję. Dodała, że zakłada, iż Zarząd Powiatu zrobi co w Jego mocy, by pozyskać środki 

finansowe na modernizacje w/w dróg powiatowych. Ponadto, Pani Radna poprosiła  

o poinformowanie Jej o nie uzyskaniu dofinansowań oraz o przyczynach, jeśli takie sytuację 

będą miały miejsce. Powiedziała, że niezrozumiałe jest to, iż nowe projekty, które nie wiadomo 

skąd się biorą wygrywają w konkursach, natomiast te, o które zabiega się od lat są pomijane. 

Dodała, że liczy na poparcie całej Rady w zakresie inwestycji drogowych na terenie Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski. Zapewniła, że będzie o tym mówić na każdej sesji Rady 

Powiatu i dodała, że ma nadzieję, iż rok 2023 oraz rok 2024 należał będzie do Aleksandrowa 

Kujawskiego.  

 

Radna Pani Joanna Moneta nawiązała do kosztów ogrzewania ponoszonych przez szkoły  

i powiedziała, że nowa Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim podjęła 

szereg czynności, które wpłynęły na znaczne obniżenie kosztów ogrzewania przedmiotowej 

jednostki. Dodała, że do tej pory, Zespół Szkół w sezonie grzewczym pochłaniał ilość surowca 

tożsamą z ilością surowca jakie pochłania połowa osiedla mieszkaniowego. Spytała ile ton 

surowca zużywane jest obecnie w Szkole oraz ile ton zużywano poprzednio.   

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że ilość spalanego opału  

w Zespole Szkół w poprzednich latach była zatrważająca, co stanowiło duży problem 

szczególnie w ostatnim czasie, gdy surowca brakowało na rynku. Poinformowała, że 

przedsięwzięcia podjęte przez Panią Dyrektor bardzo wpłynęły na ograniczenie zużycia 

spalanego surowca. Dodała, że w poprzednich latach, spalano tam ponad 100 ton opału 

miesięcznie. Natomiast obecnie, w miesiącu listopadzie spalono 60 ton. Pani Starosta dodała, 

że liczy na to, iż ten dobry wynik utrzyma się również w kolejnych zimowych miesiącach. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że być może te oszczędności spowodowane są 

globalnym ociepleniem a także wojną w Ukrainie. Niemniej, należy przenalizować tę sytuację, 

ponieważ w opinii Pana Radnego ilości spalanego opału wcześniej i teraz są zadziwiające. 

Dodał, że zawsze należy prowadzić oszczędną gospodarkę. Ad vocem wypowiedzi Radnej Pani 

Renaty Golec powiedział, że każdy skrzeczy o swoje rzeczy. Niemniej, Radni powinni sobie 

pogratulować ilości inwestycji drogowych w obecnej kadencji. Dodał, że nie można kierować 

się zazdrością ani egoizmem, ponieważ niektóre drogi kwalifikowały się do wyłączenia z ruchu. 

Poprosił, by Gmina Miejska przygotowała niezbędne dokumentacje a z pewnością uzyskają 

one poparcie Rady Powiatu. Powiedział, że gdy zostaną odblokowane środki z KPO Powiat 

otrzyma dużo środków finansowych na inwestycje. W związku z powyższym Pan Radny ma 

obawy czy na rynku będzie wystarczająco solidnych wykonawców.  

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz powiedziała, że inwestycje drogowe są dla Niej bardzo 

ważne, dlatego podziela zdanie Radnej Pani Golec w przedmiotowym zakresie. Dodała, że na 

każdej sesji oraz komisji wspomina i walczy nie tylko o drogi znajdujące się na terenie Gminy 

Zakrzewo ale o wszystkie drogi powiatowe. Gmina Zakrzewo wraz z Gminą Miejską 

Aleksandrów Kujawski oraz Gminą Raciążek są na szarym końcu pod względem inwestycji. 

Przez 4 lata na terenie Gminy Zakrzewo wyremontowano jedynie odcinek o łącznej długości 

2100 m. Pani Radna zgadza się ze stwierdzeniem, że na terenie Miasta występuje duże 

natężenie ruchu, jednak żeby do niego dojechać drogi powinny być w dobrym stanie. Ad vocem 

wypowiedzi Radnego Pana Grzegórskiego powiedziała, że jakiś czas temu opracowano projekt 

przebudowy drogi powiatowej Konradowo-Siniarzewo, która przebiega przez Gminę 

Zakrzewo oraz Gminę Koneck. Projekt został opracowany, jednak nie jest brany pod uwagę 

przy składaniu wniosków do jakichkolwiek konkursów. Poprosiła Zarząd Powiatu, by pomyślał 

o remontach dróg leżących na krańcach Powiatu, by mieszkańcy mogli bezpiecznie dojechać 
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m.in. do Szpitala.  

 

Radna Pani Agata Ceglewska powiedziała, że cieszy Ją przedstawienie przez Radną Panią 

Golec informacji na temat ilości wyremontowanych dróg na terenach poszczególnych Gmin. 

Dodała, że zawsze popiera wszystkie ważne inwestycje na terenie całego Powiatu. Nawiązała 

do planów remontu drogi powiatowej Ciechocinek-Dąbrówka i spytała czy w budżecie Powiatu 

zabezpieczono środki na modernizację w/w drogi.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że na początku 2023 roku 

ogłoszony zostanie wynik konkursu pn. „Fundusz Dróg Lokalnych” do którego zgłoszono 

przedmiotową drogę. Dodała, że jeśli droga ta zostanie wytypowana, to Powiat otrzyma 

dofinansowanie w wysokości 50% wnioskowanej kwoty. Pani Starosta powiedziała, że  

w dalszym etapie kluczowa będzie współpraca z Gminą Raciążek i liczy że Gmina zechce 

partycypować w kosztach w wysokości 30% wkładu własnego. Poinformowała, że wkład 

własny Powiat pokryty zostanie z nadwyżek budżetowych z lat ubiegłych. 

 

Radna Pani Agata Ceglewska powiedziała, że zabiega o remont przedmiotowej drogi od 

dawna i ma nadzieję, iż nie zostanie pominięta, szczególnie biorąc pod uwagę skomplikowany 

proces przygotowania dokumentacji. Dodała, że jeśli inwestycja nie zostanie powzięta  

w przeciągu 3 lat, projekt może okazać się nieaktualny. Pani Radna powiedziała, że popiera 

wszystkie ważne propozycje inwestycji na terenie całego Powiatu i zdaje sobie sprawę jak 

ważne są inwestycje drogowe na terenie Miasta Aleksandrów Kujawski. Niemniej uważa, że 

nie można pomijać pozostałych Gmin, ponieważ wszyscy mieszkańcy Powiatu potrzebują 

dobrych dróg. Pani Radna ma nadzieję, że przy zgłaszaniu inwestycji do konkursów zostanie 

wzięty pod uwagę kilometraż wyremontowanych dróg na terenach poszczególnych Gmin, 

ponieważ zarówno Gmina Raciążek jak i Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski oraz Gmina 

Zakrzewo w przedmiotowym zakresie znajdują się na szarym końcu. 

 

Radny Pan Sławomir Michalak powiedział, że popiera wypowiedzi wszystkich zatroskanych 

stanem dróg Radnych, niemniej zdziwiła Go wypowiedź Radnej Pani Agaty Ceglewskiej, 

ponieważ w obecnej kadencji remontowano drogi położone na obszarach wszystkich Gmina, 

poza Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski. Odnośnie projektu modernizacji ulicy 

Narutowicza, Pan Radny powiedział, że projekt jest już na ukończeniu, brakuje jedynie kilku 

uzgodnień. Dodał, że również jest zatroskany stanem wszystkich dróg. Szczególnie Pana 

Radego martwi wyjazd z Miasta, ponieważ natężenie ruchu jest coraz większe.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że wszystkie inwestycje należy wykonywać 

solidnie, dlatego konieczne jest położenie drugiej warstwy ścieralnej na drodze powiatowej 

Turzno-Brzeźno ponieważ droga, która wyremontowana została w poprzedniej kadencji 

zaczyna się kruszyć. Dodał, że jakiś czas temu wystąpił problem z uwzględnieniem gwarancji 

jednej z wyremontowanych dróg powiatowych, dlatego Pan Radny nie chciałby aby Powiat po 

raz kolejny musiał ustępować i ponosić niesłusznie koszty. Zdaniem Pana Radnego, nie ilość 

wykonanych kilometrów dróg jest ważna a ich jakość. Dodał, że kolejność według której drogi 

powinny być remontowane ustala Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

podczas objazdów dróg, dwa razy w roku. Powiedział, że z pewnością skrzyżowanie okrężne 

w Aleksandrowie Kujawskim jest bardzo potrzebne i dodał, że jest przekonany o tym, iż 

doczeka tego luksusu.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że inwestycje na terenach innych Gminy nie 

wzbudzają u Niej zazdrości, ponieważ jedyną czego może zazdrościć i życzyć innym to 
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zdrowie. Uważa, że powinno się podejmować dyskusje merytoryczne, dlatego Pani Radna 

przedstawiła konkretne informacje. Powiedziała, że miała na celu uświadomienie wszystkim, 

że na terenie Miasta nie wyremontowano ani jednego metra dróg, w porównaniu do kilkunastu 

tysięcy metrów na terenach innych Gmin. Dodała, że powyższe porównanie nie wynika  

z zazdrości ale też nie napawa optymizmem. Optymistą można być pierwszego, drugiego, 

trzeciego, czwartego roku ale w piątym roku jest się już człowiekiem naiwnym. Poprosiła  

o skupienie się na merytoryce oraz o nieposądzanie Jej o zazdrość. Chciałby aby zauważono, 

że miasto Aleksandrów Kujawski też istnieje i wymaga inwestycji.  

 

Radny Pan Sławomir Michalak ad vocem wypowiedzi Radnego Pana Grzegórskiego 

powiedział, że w Jego opinii obecna kadencja nie może zarzucić sobie nic w zakresie remontów 

dróg, techniki wykonania oraz jakości, co napawać powinno dumą.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że być może nie będzie błyskotliwy ale nie chciałby 

mówić temat dróg, ponieważ na ten temat powiedziano już dość dużo. Pan Radny podziękował 

za poparcie Jego wniosków dotyczących inwestycji w Liceum Ogólnokształcącym  

w Ciechocinku. Nawiązał także do nowego konkursu Rządowego, w którym można pozyskać 

środki finansowe na remonty zabytków. W opinii Pana Radnego  Liceum jest perłą kultury  

w Powiecie, dlatego ma nadzieję, że wspólnymi siłami uda się zadbać o ten zabytek. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że również troszczy się o stan dróg w Powiecie, 

niemniej nie można zapominać, że poza inwestycjami drogowymi szkoły powiatowe także 

wymagają doinwestowania. Dodał, że inwestując w szkoły, inwestujemy w późniejszą 

wykwalifikowaną kadrę. Poinformował, że w ostatnim czasie uczestniczył w jednym  

z wydarzeń szkolnych w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, które 

odbywało się na sali gimnastycznej i dodał, że było tam bardzo zimno. Pan Radny zwrócił się 

z prośba do Zarządu Powiatu oraz do Rady Powiatu o wspieranie szkół. Dodał, że przebudowa 

1 km drogi to koszt rzędu około 2.000.000,00 zł. Stwierdził, że nic nie stoi na przeszkodzie, by 

każdego roku wykonać 1 km mniej a pieniądze te, przeznaczyć na polepszenie warunków  

w szkołach. Budżet Powiatu jest jak tort, który należy umiejętnie i sprawiedliwie podzielić.  

 

Radna Pani Joanna Moneta powiedziała, że cieszy Ją zwrócenie Radnego Pana Mansoura 

na potrzebę remontu sali gimnastycznej Zespołu Szkół Nr 1. Pani Radna poprosiła, by  

w przyszłości Zarząd Powiatu miał to na względzie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. Wobec wyczerpania tematu i braku chętnych do dalszej dyskusji 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. Przewodniczący pogratulował Radzie Powiatu i Zarządowi 
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Powiatu uchwalenia przyszłorocznego budżetu.  

 

Uchwała Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

 

 

15.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 

2023-2029. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 15 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2029 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie  

i przedstawienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że wraz z materiałami sesyjnymi 

Radni otrzymali Uchwałę Nr 3/WPF/2021 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 25 listopada 2022 roku w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na 2023-2030, z której wynika, iż Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt przedmiotowej uchwały. Pierwotnie skierowano do Państwa Radnych Wieloletnią 

Prognozę Finansową obejmującą okres od 2023 do 2030 roku, na podstawie otrzymanych 

zaleceń wynikających z uchwały Nr 3/WPF/2021 Regionalnej Izby Obrachunkowej. Pani 

Starosta przedstawiła autopoprawkę do projektu przedmiotowej uchwały. Autopoprawką 

wprowadzono następujące zmiany: w załączniku nr 1 skraca się okres Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego z lat 21023-2030 na lata 2023-2029 oraz w związku 

ze skróceniem obowiązywania Prognozy ulegnie zmiana nazwy projektu uchwały, która miała 

brzmienie „Uchwała Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2029”. Pani Starosta wniosła 

do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały wraz z przedstawioną autopoprawką.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście za 

omówienie projektu uchwały i poprosił o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji 

Finansowo-Budżetowej Przewodniczącego Komisji Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że Komisja 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod glosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2023-2029. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała   Nr XXXVIII/358/2022  Rady  Powiatu  Aleksandrowskiego  z  dnia 19 grudnia 2022 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na 

lata 2023-2029.  

 

 

16.   PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXVIII/287/2021 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2021 R. W SPRAWIE 

UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA ROK 2022. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 16 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu 

uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zarówno po stronie 

dochodowej jak i wydatkowej budżet zmieni się o kwotę 332.154,72 zł, w tym najważniejsze 

zmiany to: zwiększenie o kwotę 153.794,00 zł części rezerwy oświatowej subwencji ogólnej 

na rok 2022. Powyższa kwota została przyznana z tytułu wzrostu zadań szkolnych  

i pozaszkolnych, polegającego na wzroście liczby uczniów przeliczeniowych w odniesieniu do 

danych przyjętych do naliczenia algorytmem części oświatowej subwencji ogólnej na 2022 rok; 

zwiększenie o kwotę 63.707,22 zł z tytułu różnych dochodów uzyskiwanych przez Dom 

Pomocy Społecznej w Zakrzewie; zwiększenie o kwotę 11.375,00 zł w związku z otrzymaniem 

przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie dodatku z tytułu wykorzystania niektórych źródeł 

ciepła; zwiększenia o kwotę 4.800,00 zł dokonano na podstawie zawartego porozumienia  

z Województwem Kujawsko-Pomorskiem w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów 

dziennych liceów i techników; zwiększenie o kwotę 5.600,00 zł z tytułu środków z Funduszu 

Pomocy na wypłatę świadczeń społecznych w miesiącu grudniu na rzecz obywateli Ukrainy. 

Pozostałych zmian planu dochodów na kwotę 15.030,00 zł dokonano na podstawie analizy 

sprawozdań za miesiąc listopad 2022 r. dostosowując w ten sposób plany finansowe jednostek 

organizacyjnych. Dodała, że po stronie wydatkowej zabezpieczono dodatkowe środki 

finansowe w budżetach jednostek organizacyjnych odpowiadając tym samym na ich bieżące 

potrzeby. W związku z powyższym, Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie 

uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście za 

omówienie projektu uchwały i poprosił o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji 

Finansowo-Budżetowej Przewodniczącego Komisji Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że Komisja 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXVIII/359/2022  Rady  Powiatu Aleksandrowskiego  z  dnia 19 grudnia 2022 

roku zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 

 

 

17.   PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXVIII/288/2021 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2021 R. W SPRAWIE 

UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2022-2030.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 17 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2030 i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku z przedstawieniem 

projektu uchwały zmieniającej budżet Powiatu na rok 2022, koniecznym jest dokonanie zmian 

w Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2022-2030, dostosowując ją do wielkości 

wynikających z dokonanych zmian w budżecie. Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady  

o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji Pana Macieja 

Włocha. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec  

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XXXVIII/260/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022r. 

zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 

2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2022-2030. 

 

 

18. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZDALNEGO TRYBU OBRADOWANIA 

RADY POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 18 – podjęcie uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego i powiedział, że Ustawą z dnia 7 października 2022 roku o zmianie 

niektórych ustaw w celu uproszczenia procedur administracyjnych dla obywateli  

i przedsiębiorców, wprowadzone zostały zmiany w art. 15zzx ust. 2 ustawy o szczegółowych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. W świetle dotychczas 

obowiązujących przepisów, do kompetencji przewodniczącego organu należał wybór trybu  

w jakim zwoła posiedzenie. W świetle obecnie obowiązujących przepisów, o zdalnym trybie 

obradowania decyduje organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego w głosowaniu 

jawnym. Przedstawiony Państwu projekt uchwały stanowi, iż sesje zwołane w trybie art. 15 ust. 

7 ustawy o samorządzie powiatowym, to jest tzw. sesje nadzwyczajne – zwoływane na wniosek 

Zarządu Powiatu, będą odbywały się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość czyli w zdalnym trybie obradowania. Natomiast tzw. sesje zwykłe będą odbywały się 

w sposób stacjonarny. Przewodniczący wniósł do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej i zarządził dyskusję. Spytał kto chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec  

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXVIII/361/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022r.  

w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

 

19. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA REZYGNACJI 

WICESTAROSTY ALEKSANDROWSKIEGO. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 19 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Wicestarosty Aleksandrowskiego 

i powiedział, że zgodnie z art. 31c ust. 1 Ustawy o samorządzie powiatowym, w przypadku 

złożenia rezygnacji z członkostwa w zarządzie przez członka niebędącego jego 
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przewodniczącym rada powiatu podejmuje uchwałę o przyjęciu rezygnacji i zwolnieniu  

z pełnienia obowiązków członka zarządu zwykłą większością głosów nie później niż w ciągu 

1 miesiąca od dnia złożenia rezygnacji. W dniu 19 grudnia 2022 roku Pan Adam Potaczek 

złożył Staroście Aleksandrowskiemu rezygnację z funkcji Wicestarosty Aleksandrowskiego. 

Przewodniczący wniósł do wysokiej Rady o podjęcie przedmiotowej uchwały.   

 

Radny Pan Jerzy Draheim spytał czy w tym punkcie Pan Przewodniczący przewiduje 

dyskusję, ponieważ chciałby wiedzieć co było powodem niniejszej decyzji, ponieważ nie 

chciałby dowiadywać się z plotek o przyczynach decyzji Pana Wicestarosty. Powiedział, że 

sesja pełna jest emocji i niespodzianek, które to powinny pojawić się w momencie uchwalania 

budżetu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że decyzja Pana 

Wicestarosty to jednostronne oświadczenie woli a nie odwołanie przez Starostę Członka 

Zarządu Powiatu. Dodał, że Pan Wicestarosta opuścił obrady sesji ale jeśli Pan Radny jest 

ciekawy to za chwilę zostanie odczytana treść oświadczenia woli Pana Wicestarosty.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że sobie wyprasza i dodał, że nie jest „ciekawy”. 

Powiedział, że ciekawość zapewne zżera wszystkich obecnych. Dodał, że ta sytuacja 

przypomina sytuację za nasza wschodnią granicą. W opinii Pana Radnego nic by się nie stało, 

gdyby pewne rzeczy zostały wyjaśnione. Grupa mieszkańców zapewne będzie pytać o powód 

rezygnacji Pana Wicestarosty. Spytał czy w takich sytuacjach Radni maja mówić, że Pan 

Wicestarosta jest chory mimo, że nie znają prawdy. Powiedział, że nie da się ukryć, iż te 

korytarze plotkowały już od godziny 12:00. Dodał, że jest ciekawy, podobnie jak większość 

Radnych, którzy nie zostali poinformowani o tym co się wydarzyło.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że nie wie, czy 

ktokolwiek z obecnych ośmieli się uzasadnić decyzję Pana Wicestarosty ale jeśli tak, to może 

Radny Pan Jerzy Draheim zrobi to jako pierwszy. 

 

Radny Pan Jerzy Draheim spytał co ma zrobić jako pierwszy. Powiedział, że zadał pytanie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że Pan Radny 

oczekuje uzasadnienia decyzji Pana Wicestarosty. Wyjaśnił, że decyzja Pana Wicestarosty to 

jednostronne oświadczenie woli i dodał, że nie widzi problemu, by ktoś z obecnych na sali 

wyjaśnił powód jego złożenia chyba, że Radny Pan Jerzy Draheim chciałby to zrobić jako 

pierwszy. 

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że nie jest od uzasadniania decyzji Pana Wicestarosty, 

niemniej Pan Radny martwi się o Niego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał od kogo Pan Radny 

oczekuje uzasadnienia.   

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że myślał, iż Pan Przewodniczący posiada jakąś 

wiedzę w przedmiotowym zakresie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski odczytał treść oświadczenia 

woli Pana Adama Potaczka – Wicestarosty Aleksandrowskiego, które wpłynęło w dniu  

19 grudnia br.  
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Treść oświadczenia: „Pani Lidia Tokarska – Starosta Aleksandrowski. Z dniem 19 grudnia 2022 

roku składam rezygnację ze stanowiska Wicestarosty – Członka Zarządu. Radny Adam 

Potaczek”.  

 

Pan Przewodniczący zarządził dyskusję. Spytał kto chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radna Pani Ewelina Lewandowska powiedziała, że mimo, iż Pan Wicestarosta nie jest już 

obecny na sali, to chciałby Mu podziękować za dotychczasową dobrą współpracę. Dodała, że 

Pan Wicestarosta Adam Potaczek był bardzo zaangażowany w prace związane z inwestycjami 

drogowymi, czego niejednokrotnie doświadczono przy odbieraniu inwestycji. Powiedziała, że 

zagłosowanie ZA podjęciem niniejszej uchwały jest dla Niej bardzo trudne.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że Radny Pan Jerzy Draheim zadał słuszne 

pytanie i dodał, że dla Niego ta sytuacja jest również zaskoczeniem, szczególnie biorąc pod 

uwagę niedawne triumfy takie jak m.in. odbiory zakończonych inwestycji. W opinii Pana 

Radnego atmosfera była miła i koleżeńska. Był COVID, zdalna praca, dlatego Panu Radnemu 

wydawało się, że współpraca jest dobrze ułożona i podzielona. Jednak nagle okazało się, że 

ktoś przekroczył cienką linię czerwoną czy zieloną – nie ważne. Pan Radny powiedział, że  

w polityce tak się zdarza, że gdy ktoś ma swoje zdanie to się innym naraża. Pan Radny 

podziękował Panu Potaczkowi, za to, że działał dla dobra Powiatu i dodał, że być może spotkała 

Go zbyt surowa kara. Powiedział, to nie siupy to nie kpina ale zawsze działa polityczna 

gilotyna.   

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że zaskoczyła Go wypowiedź Radnego Pana 

Grzegórskiego. Spytał o jakiej karze mówił Pan Radny. Powiedział, że czym więcej będzie 

niewiadomych, tym więcej będzie duchów w szafie i dyskusji po kątach.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  spytał czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w dyskusji. Nikt więcej nie zgłosił chęci zabrania głosu, w związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia rezygnacji Wicestarosty Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej 

Włoch. 

PRZECIW: Konstanty Grzegórski. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Mariola Banaszkiewicz, Jerzy Draheim, Renata Golec, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Joanna Moneta. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 9 głosach 

ZA, 1 głosie PRZECIW i 5 głosach WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ Rada Powiatu podjęła 

uchwałę. 

 

Uchwała Nr XXXVIII/362/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022r.  

w sprawie przyjęcia rezygnacji Wicestarosty Aleksandrowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę w obradach. 
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Przerwa od godziny 1715 – 1725. 

 

 

20.  WYBÓR WICESTARSOTY ALEKSANDROWSKIEGO. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i rozpoczął 

procedowanie punktu 20 – wybór Wicestarosty Aleksandrowskiego. Poinformował, że  

w przewie obrad wpłynął wniosek Starosty Aleksandrowskiego. Wobec powyższego poprosił 

Panią Starostę o wystąpienie i przedstawienie kandydatury na funkcję Wicestarosty 

Aleksandrowskiego.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że działając w myśl art. 27 ust. 

3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym wnosi o wybór na stanowisko 

Wicestarosty Aleksandrowskiego Pana Andrzeja Łozickiego. Dodała, że Pan Andrzej Łozicki 

jest Radnym Powiatu Aleksandrowskiego obecnej kadencji. To nie tylko pasjonat historii 

Ciechocinka ale także samorządowiec zaangażowany w rozwój Ciechocinka i całego Powiatu 

Aleksandrowskiego. Dał się poznać jako Radny sumiennie i rzetelnie wykonujący swoje 

obowiązki, pracując w Komisjach Rady Powiat Aleksandrowskiego. Jest Przewodniczącym 

Komisji Rewizyjnej oraz Członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Dodała, że wierzy, iż 

Pan Andrzej Łozicki będzie rzetelnie i sumiennie wykonywał swoje obowiązki pełniąc funkcję 

Wicestarosty Aleksandrowskiego oraz Członka Zarządu Powiatu. Pani Starosta wniosła do 

Wysokiej Rady o zaakceptowanie przedstawionej kandydatury.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał Radnego Pana Andrzeja 

Łozickiego czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję Wicestarosty Aleksandrowskiego.  

 

Radny Pan Andrzej Łozicki powiedział, że wyraża zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poinformował, że Radny Pan 

Andrzej Łozicki złożył pisemne oświadczenie o rezygnacji z funkcji Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Dodał, że w związku z wyborem 

Wicestarosty Aleksandrowskiego konieczne jest powołanie Komisji Skrutacyjnej do 

przygotowania i przeprowadzenia czynności związanych z głosowaniem tajnym w sprawie 

wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego. Przewodniczący poprosił o przedstawianie 

kandydatów do składu w/w Komisji.  

 

Radna Pani Magdalena Kiciak-Kucharska zgłosiła kandydaturę Radnej Pani Joanny 

Monety.  

 

Radna Pani Renata Golec opuściła obrady sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy Radna Pani Joanna 

Moneta wyraża zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radna Pani Joanna Moneta powiedziała, że wyraża zgodę. 

 

Radny Pan Maciej Włoch zgłosił kandydaturę Radnej Pani Agaty Ceglewskiej. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Paulina Smykowska opuściła obrady sesji.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy Radna Pani Agata 

Ceglewska wyraża zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radna Pani Agata Ceglewska powiedziała, że wyraża zgodę. 

 

Radna Pani Małgorzata Wdowczyk zgłosiła kandydaturę Radnego Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy Radny Pan Maciej 

Włoch wyraża zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny Pan Maciej Włoch powiedział, że wyraża zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku ze złożonymi 

kandydaturami oraz wyrażonymi zgodami poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skrutacyjnej dla przygotowania i przeprowadzenia czynności związanych  

z głosowaniem tajnym w sprawie wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, 

Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, 

Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Radna Pani Renata Golec nie oddała głosu.  

 

Uchwała Nr XXXVIII/363/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022r.  

w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla przygotowania i przeprowadzenia czynności 

związanych z głosowaniem tajnym w sprawie wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Paulina Smykowska wróciła na obrady sesji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę w obradach  

|i poprosił Członków Komisji o ukonstytuowanie się.  

 

Przerwa od godziny 1730 do godziny 1805. 

 

Radna Pani Renata Golec wróciła na obrady sesji.  

 

 

21.   ROZSZERZENIE PORZĄDKU OBRAD O  PUNKT „PODJĘCIE UCHWAŁY 

ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR I/17/2018 RADY POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO  Z DNIA 19 LISTOPADA 2018 W SPRAWIE 

POWOŁANIA KOMISJI REWIZYJNEJ”. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrad i rozpoczął 

procedowanie punktu rozszerzenie porządku obrad o  punkt „Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr I/17/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  z dnia 19 listopada 2018 w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej” i poprosił Radcę Prawnego Panią Annę Szmeichel o zabranie 

głosu i przedstawienie opinii prawnej w przedmiotowej sprawie.  

 

Radca Prawny Pani Anna Szmeichel powiedziała, że Radny Pan Andrzej Łozicki złożył 

rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej poprzez złożenia 

oświadczenia woli, które zostało złożone na ręce Pana Przewodniczącego. Od tego momentu 

przestał być Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej. W opinii Pani Mecenas zachodzi 

konieczność podjęcia uchwały o odwołaniu Radnego Pana Andrzeja Łozickiego z w/w 

stanowiska w związku ze złożoną rezygnacją.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku  

z przedstawioną przez Panią Mecenas opinią złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad 

sesji i umieszczenie w punkcie nr 22 punktu w brzmieniu „Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr I/17/2018 z dnia 19 listopada 2018 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej”. 

Przewodniczący przedstawił zmiany wprowadzone do niniejszej uchwały. 

 

Treść uchwały: „§1 Odwołuje się Pana Andrzeja Łozickiego – przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej ze składu osobowego Komisji Rewizyjnej, w związku ze złożoną rezygnacją. §2 pkt. 

1 Powołuje się Radnego ……………………… (imię i nazwisko) do składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej na stanowisko przewodniczącego Komisji. § 2 pkt. 2 Wnioski głosowania zawiera 

protokół obrad. §3 W uchwale Nr I/17/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej zmienionej uchwałą  

Nr XII/174/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 29 maja 2020 roku wprowadza się 

zmiany w  §1 pkt. 1, który otrzymuje brzmienie …………………….. (imię i nazwisko) – 

przewodniczący Komisji. §4 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”.  

 

Pan Przewodniczący spytał kto jest ZA wprowadzeniem przedmiotowego punktu do porządku 

obrad procedowanej sesji i poprosił o oddanie głosów.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-

Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak,  

Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, 

Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Jerzy Draheim, Renata Golec. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 13 głosach 

ZA i 2 głosach WSTRZYMUJACYCH SIĘ Wysoka Rada wprowadziła zmiany do porządku 

obrad. Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianach wprowadzonych 

wcześniejszym głosowaniem.   

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-

Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak,  

Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, 

Maciej Włoch. 
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PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Jerzy Draheim, Renata Golec. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 13 głosach 

ZA i 2 głosach WSTRZYMUJACYCH SIĘ Wysoka Rada zmieniła porządek obrad 

procedowanej sesji.  
 

 

22.  PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR I/17/2018 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO  Z DNIA 19 LISTOPADA 2018  

W SPRAWIE POWOŁANIA KOMISJI REWIZYJNEJ. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 22 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/17/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego  z dnia 19 listopada 2018 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący zarządził dyskusję i poprosił o przedstawienie kandydatur do składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej na stanowisko przewodniczącego Komisji.  

 

Radny Pan Andrzej Łozicki zgłosił kandydaturę Radego Pana Sławomira Michalaka do 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej na stanowisko przewodniczącego Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy są inne kandydatury. 

Innych kandydatur nie było, w związku z powyższym Przewodniczący zamknął listę 

kandydatów. Spytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie. Nikt więcej nie 

zgłosił chęci zabrania głosu. W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący spytał Radnego Pana Sławomira Michalaka czy wyraża zgodę na 

kandydowanie do składu osobowego Komisji Rewizyjnej na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji.  

 

Radny Pan Sławomir Michalak wyraził zgodę na kandydowanie do składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej na stanowisko przewodniczącego Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Panu Radnemu  

i odczytał treść dwóch pierwszych paragrafów przedmiotowej uchwały. 

 

Treść uchwały: „[..] §1 Odwołuje się Pana Andrzeja Łozickiego – Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej ze składu osobowego Komisji Rewizyjnej w związku ze złożoną rezygnacją.  

§2 Powołuje się Radnego Pana Sławomira Michalaka do składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

na stanowisko Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej […]”.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/17/2018 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, 

Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Edyta Stefaniak-

Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Jerzy Draheim, Renata Golec, Magdalena Kiciak-Kucharska. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 12 głosach 

ZA i 3 głosach WSTRZYMUJACYCH SIĘ Wysoka Rada podjęła uchwałę. Pan 

Przewodniczący pogratulował Radnemu Panu Sławomirowi Michalakowi objęcia nowego 

stanowiska.  

 

23.    WYBÓR WICESTAROSTY ALEKSANDROWSKIEGO. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 23 – wybór Wicestarosty Aleksandrowskiego i poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej Panią Joannę Monetę o przedstawienie zasad głosowania zawartych w § 35 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Joanna Moneta odczytała regulamin 

głosowania tajnego w sprawie wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego.  

 

Treść regulaminu: „W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart ostemplowanych 

pieczęcią rady, a samo głosowanie przeprowadza wybrana spośród radnych komisja 

skrutacyjna. Komisja wybiera spośród siebie przewodniczącego komisji. Komisja skrutacyjna 

przed przystąpieniem do głosowania objaśnia sposób głosowania. Karty do głosowania wydaje 

komisja skrutacyjna bezpośrednio przed głosowaniem, odnotowując ten fakt na liście obecności 

radnych. Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji. W sytuacji, 

gdy wybór osób dokonywany jest w głosowaniu tajnym, na karcie do głosowania umieszcza się 

w porządku alfabetycznym pod pytaniem: "Czy jesteś za wyborem na/do......", nazwiska i imiona 

zgłoszonych kandydatów, radny oddaje głos poprzez postawienie znaku „X" w kratce przy 

wybranym nazwiskach. Postawienie znaku „X” obok kratki lub przy większej liczbie nazwisk, 

niż jest miejsc mandatowych, skreślenia na karcie, powodują nieważność głosu. 

Niepostawienie, przy żadnym nazwisku kandydata znaku „X", uważa się za głos ważny bez 

dokonania wyboru tzn. "wstrzymuję się". W przypadku, gdy głosowanie nie zakończy wyboru 

(kandydaci nie uzyskali wymaganej ilości głosów niezbędnych do obsadzenia wszystkich miejsc 

mandatowych), przeprowadza się drugie głosowanie nad kandydatami, którzy uzyskali 

największą spośród niewybranych kandydatów liczbę głosów.  W miejscu obrad rady wydziela 

się miejsce zapewniające tajność głosowania. Radni wyczytani z listy obecności przez członka 

komisji skrutacyjnej – kolejno oddają głos, wrzucając do urny wypełnione karty do głosowania. 

Po przeliczeniu głosów przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytuje protokół podając wyniki 

głosowania. Karty z oddanymi głosami i protokół głosowania stanowią załącznik do protokołu 

sesji. Z głosowania tajnego komisja skrutacyjna sporządza protokół, który stanowi załącznik 

do uchwały”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy są jakieś pytania lub 

uwagi do przedstawionych zasad. Pytań oraz uwag nie było, w związku z powyższym 

Przewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzanie głosowania.  

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne na funkcję Wicestarosty 

Aleksandrowskiego.   Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący Rady zarządził przerwę 

na czas ustalania wyników głosowania tajnego przez Komisję Skrutacyjną.  
 

Przerwa w obradach sesji od godziny 1825 do godziny 1830. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i poprosił 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o ogłoszenie wyników tajnego głosowania na wybór 

Wicestarosty Aleksandrowskiego. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Joanna Moneta odczytała protokół  

z głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego informując, iż 

Wicestarostą Aleksandrowskim wybrany został Pan Andrzej Łozicki, na którego oddano  

10 głosów, 4 głosy były przeciw tej kandydaturze oraz 1 głos wstrzymujący się.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  podziękował Przewodniczącej 

Komisji Skrutacyjnej i odczytał treść uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty 

Aleksandrowskiego. 

 

Treść uchwały: „[..] Na podstawie art. 27 ust. 1 i 3 Ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym uchwala się co następuję: §1 Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym 

na Wicestarostę Aleksandrowskiego wybrano Pana Andrzeja Łozickiego. §2 Uchwała wchodzi 

w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego oraz 

w Biuletynie Informacji Publicznej”. 

 

Pan Przewodniczący pogratulował Radnemu Panu Andrzejowi Łozickiemu wyboru na funkcję 

Wicestarosty Aleksandrowskiego.  

 

 

24. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 24 – oświadczenia i informacje i spytał kto chciałby zabrać glos w tym punkcie. 

 

Radna Pani Ewelina Lewandowska poinformowała o utworzeniu Klubu Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości w Radzie Powiatu Aleksandrowskiego i odczytała protokół.  

 

Protokół utworzenia Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości w Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego: „Aleksandrów Kujawski, dnia 16 grudnia 2022 roku. Utworzenie Klubu 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości w Radzie Powiatu Aleksandrowskiego kadencji 2018-2024. 

Radni Powiatu Aleksandrowskiego wybrani w wyborach samorządowych w roku 2018 z Listy 

Wyborczej Prawa i Sprawiedliwości tworzą lub Radnych PiS w Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego kadencji 2018-2024, zwany dalej „Klubem Radnych PiS”. Informację  

o utworzeniu Klubu Radnych PiS zgłasza się Przewodniczącemu Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. Skład osobowy Klubu Radych PiS: Radna Ewelina Lewandowska, Radny 

Sławomir Michalak, Radny Konstanty Grzegórski, Radny Andrzej Łozicki. Do wiadomości: 

Arkadiusz Światkowski – Przewodniczący Rady Powiatu Aleksandrowskiego; a/a”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

złożyć oświadczenie lub informację. Nikt więcej nie zgłosił chęci złożenia oświadczenia ani 

informacji, w związku z powyższym przewodniczący przeszedł do procedowania kolejnego 

punktu.  
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25.  ZAMKNIĘCIE OBRAD XXXVIII SESJI RADY POWIATU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował za udział  

w obradach i za cierpliwość. W związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia 

złożył życzenia radosnej i życzliwej atmosfery. Na nadchodzący Nowy 2023 rok życzył 

wszelkiej pomyślności, spełnienia marzeń oraz spokoju.  

 

Zamknięcie obrad XXXVIII sesji nastąpiło o godzinie 1835. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

 

1. Zawiadomienie o zwołaniu XXXVIII sesji Rady Powiatu z dnia 9 grudnia 2022 

roku. 

2. Porządek obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

3. Lista obecności Radnych na XXXVIII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

4. Lista obecności Kierowników i Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych na 

XXXVIII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5. Wniosek Zarządu Powiatu o wprowadzenie do porządku obrad XXXVIII sesji Rady 

Powiatu projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów 

związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

6. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 15 grudnia 2022 o wprowadzenie do porządku 

obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej 

uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 

2021 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 

7. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 15 grudnia 2022 o wprowadzenie do porządku 

obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej 

uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 

2021 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

8. Informacja Starosty z dnia 29 listopada br. dotycząca wniesienia autopoprawki do 

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023.  

9. Autopoprawka Nr 1/2022 z dnia 29 listopada 2022 r. do projektu uchwały Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023. 

10. Informacja Starosty z dnia 29 listopada br. dotycząca wniesienia autopoprawki do 

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2030. 

11. Autopoprawka Nr 2/2022 z dnia 29 listopada 2022 r. do projektu uchwały Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

12. Pismo Starosty z dnia 29 listopada przekazujące uchwałę Nr 3/P/2021 Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia  

25 listopada 2022 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2023 rok.  

13. Uchwała Nr 3/P/2021 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy z dnia 25 listopada 2022 r. 

14. Pismo Starosty z dnia 29 listopada przekazujące uchwałę Nr 2/Dpr/2021 Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia  
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25 listopada 2022 r. w sprawie opinii o możliwości finansowania planowanego 

deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2023 r. 

15. Uchwała Nr 2/Dpr/2021 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 25 listopada 2022 r. w sprawie opinii  

o możliwości finansowania planowanego deficytu przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023.  

16. Pismo Starosty z dnia 29 listopada przekazujące uchwałę Nr 3/WPF/2021 Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 25 

listopada 2022 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

17. Uchwała Nr 3/WPF/2021 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 25 listopada 2022 r. w sprawie opinii  

o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2030. 

18. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 8 grudnia 2022 o wprowadzenie do porządku 

obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

ustalenia wysokości opat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem 

pojazdów. 

19. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 8 grudnia 2022 o wprowadzenie do porządku 

obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2023 w tym dyżurów w porze nocnej, niedzielę, 

święta i inne dni wolne od pracy. 

20. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 8 grudnia 2022 o wprowadzenie do porządku 

obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej 

uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku.  

21. Informacja Starosty z dnia 8 grudnia 2022  w sprawie przekazania drugiej 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023.  

22. Autopoprawka Nr 2/2022 z dnia 8 grudnia 2022 r. do projektu uchwały Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023. 

23. Potwierdzenie odbioru materiałów na XXXVIII sesję Rady Powiatu. 

24. Email z dnia 9 grudnia 2022 roku  w sprawie przekazania Zawiadomienia  

o zwołaniu XXXVIII  sesji Rady Powiatu skierowany do Radnych Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

25. Email z dnia 9 grudnia 2022 roku w sprawie zwołania XXXVIII sesji Rady Powiatu 

skierowany do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, inspekcji  

i straży.  

26. Email z dnia 9 grudnia 2022 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia 

Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania  

XXXVIII sesji Rady Powiatu.  

27. Email skierowany do Radnych Powiatu Aleksandrowskiego informujący o wniosku 

Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad sesji o trzy projekty uchwał. 

28. Wniosek Starosty Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 roku o wybór na 
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stanowisko Wicestarosty Aleksandrowskiego Radnego Pana Andrzeja Łozickiego.  

29. Pismo Radnego Pana Andrzeja Łozickiego w sprawie rezygnacji ze składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej.  

30. Pismo Radnego Pana Adama Potaczka z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie 

rezygnacji z funkcji Wicestarosty oraz Członka Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

31. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres między XXXVI a XXVIII  sesją Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

32. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu z działalności za okres między 

XXXVI a XXVIII sesją Rady Powiatu kadencji 2018-2023. 

33. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie ustalenia planu pracy 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok. 

34. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

ustalenia planu pracy Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok. 

35. Uchwała Nr XXXVIII/351/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2023 rok. 

36. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia planów 

pracy komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok.  

37. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

przyjęcia planów pracy komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok.  

38. Uchwała Nr XXXVIII/352/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia planów pracy komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2023 rok.  

39. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

2023 rok.  

40. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2023 rok.  

41. Uchwała Nr XXXVIII/353/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2023 rok.  

42. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie ustalenia wysokości 

opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

43. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem 

pojazdów. 

44. Uchwała Nr XXXVIII/354/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych  

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

45. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie określenia godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych działających a terenie Powiatu Aleksandrowskiego 

w roku 2023 w tym dyżurów w porze nocnej, niedzielę, święta i inne dni wolne od 

pracy. 

46. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

określenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających a terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w roku 2023 w tym dyżurów w porze nocnej, niedzielę, święta 

i inne dni wolne od pracy. 
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47. Uchwała Nr XXXVIII/355/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 roku w sprawie określenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

działających a terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2023 w tym dyżurów  

w porze nocnej, niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. 

48. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2022 r.  

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

49. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

31 marca 2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

50. Uchwała Nr XXXVIII/356/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. zmieniająca uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2022 

roku. 

51. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

52. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

53. Uchwała Nr XXXVIII/357/20212 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 

rok 2023. 

54. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2029. 

55. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2022-2029. 

56. Uchwała Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2029. 

57. Uchwała Nr 463/2022 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 10 listopada 

2022 r. w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu aleksandrowskiego na rok 

2023 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2023-2030. 

58. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 

59. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022. 

60. Uchwała Nr XXXVIII/359/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 
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61. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

62. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

63. Uchwała Nr XXXVIII/260/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. zmieniająca uchwałę Nr zmieniająca uchwałę  

Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2030. 

64. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zdalnego trybu 

obradowania Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

65. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

zdalnego trybu obradowania Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

66. Uchwała Nr XXXVIII/361/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 roku  w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Powiatu 

aleksandrowskiego.  

67. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia rezygnacji 

Wicestarosty Aleksandrowskiego. 

68. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Wicestarosty 

Aleksandrowskiego.  

69. Uchwała Nr XXXVIII/362/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 roku w sprawie przyjęcia rezygnacji Wicestarosty 

Aleksandrowskiego.  

70. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powołania komisji 

doraźnej (skrutacyjnej) dla przygotowania i przeprowadzeni czynności związanych 

z głosowaniem tajnym w sprawie wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego.  

71. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

powołania komisji doraźnej (skrutacyjnej) dla przygotowania i przeprowadzeni 

czynności związanych z głosowaniem tajnym w sprawie wyboru Wicestarosty 

Aleksandrowskiego.  

72. Uchwała Nr XXXVIII/363/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 roku w sprawie powołania komisji doraźnej (skrutacyjnej) dla 

przygotowania i przeprowadzeni czynności związanych z głosowaniem tajnym  

w sprawie wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego.  

73. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr I/17/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

74. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

zmieniającej uchwałę Nr I/17/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

75. Uchwała Nr XXXVIII/364/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 roku zmieniająca uchwałę Nr I/17/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej.  

76. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru Wicestarosty 

Aleksandrowskiego. 
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77. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego. 

78. Uchwała Nr XXXVIII/365/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 roku w sprawie wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego. 

79. Protokół Komisji Skrutacyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 

2022 roku wybranej dla przygotowania, przeprowadzenia i ustalenia wyników 

głosowania tajnego w sprawie wyboru Wicestarosty Aleksandrowskiego.  

80. Koperta zawierająca karty głosowania na Wicestarostę Aleksandrowskiego. 

81. Lista głosowania imiennego na Wicestarostę Aleksandrowskiego. 

 

 

 

Protokolant: 

Joanna Kleparska ........................................... 

 

Protokół XXXVIII sesji sporządzająca podpisała dnia  20 stycznia 2023 roku. 

 

 

 

 

 

       ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

   Arkadiusz Świątkowski 

 


